
Referat fra felles Teams-møte for 

Hopp og kombinert-komiteene i Oppland og Hedmark 27.mai 2025 

 

 

ÅRSHJUL  

• Hedmark har satt opp en del aktiviteter fremover, Team Olympiaparken Ung skal 
ha et planleggingsmøte mandag 2.6. 

 

SAMARBEID 

• Bør Hedmark og Oppland ha et felles team?   
Kanskje ikke felles team, men satse på felles aktiviteter og samlinger.  
Det er store avstander også innad i Hedmark / Oppland. Hedmark har Hedmark 
Hopp sør og Hedmark Hopp nord.  

• Det planlegges felles styreseminar til høsten 
• Ønske fra Oppland om felles høstmøte i 2025 
• Har allerede felles skiklubbutvikler 
• Jobbe videre med muligheter for samarbeid på felles styreseminar høsten 2025 

 

REKRUTTERING 

• Viktig: Få opp rekruttering. Må skje lokalt. 
• Satse på egne hopptreninger, evnt. samle de som er på hopp med foreldre der det 

er felles med andre. Dette for å styrke / få fokus på hopp / kombinert. 
• Ta vare på nye foreldre og da særlig være oppmerksom på de som ikke har 

kjennskap til / erfaring fra hopp fra før. Kan være skummelt. 
• Vise de hva de kan bidra med. De fleste vil bidra, men kan være usikker på hva de 

kan bidra med.  
• Fordele ansvar / lære de opp 
• Klubbvert-vester? 
• Hoppskole: Bør en fjerne navnet «hoppskole»? Kan virke skremmende? Noen 

kaller det «Sprell på ski» i stedet. Kan vi ha et felles navn på det i Hedmark og 
Oppland? 

• Bruke allidrett som inngangsport. Søre Ål har allidrett på besøk i hoppbakken 3 
ganger i året, dette er positivt for rekrutteringen. 

• Skisprell en viktig arena 
• Positivt å få trenere på besøk lokalt og lage en happening av dette. 
• Viktig med større miljø, både med tanke på samarbeid og det sosiale 
• Ikkje bli for seriøse for tidlig 



• Det sosiale er viktig for rekruttering / ønske om å fortsette i miljøet  
• Felles overnattinger 
• Ha alternative aktiviteter på rennhelger, eks. 2 dager med aktivitet / trening og 

renn 
• Legge til rette for mest mulig hopping på rennhelger. Ikke attraktivt å kjøre flere 

timer for 2-3 hopp.  
• Se på muligheter når neste terminliste planlegges 

 

 

 


